

# National Dong Hwa University

## International Student Scholarship Application Procedure for 2014 Spring Semester (3<sup>rd</sup> Version)

This procedure is extracted from the National Dong Hwa University International Student Scholarship Regulations, amended in September 2012. Please refer to the Regulations for details.

### I. Eligibility

International students who enrolled at NDHU in or after 2013 spring semester.

### II. Application Period

January 2, 2014 (Thu.) to February 24, 2014 (Mon.)

Make sure you have completed the registration and payment for 2014 spring semester before you apply.

### III. Scholarship Type

Number of scholarship recipients is determined based on available budget.

1. Type AA: Tuition waiver + Stipend of NT\$ 30,000 + Free Accommodation (Summer or Winter Accommodation is not included)
2. Type A: Tuition waiver + Stipend of NT\$ 30,000
3. Type B: Tuition waiver
4. Type C: 50% Tuition waiver

### IV. Required Documents

1. A completed NDHU scholarship application form.
2. Recommendation letter from your academic advisor or supervising professor in a sealed envelope.
3. Transcripts for all previous semesters. OR
4. Thesis/Dissertation proposal (for applicant who has finished all the required credits and is writing a master thesis or Ph.D. dissertation.)

### V. Submission

All required documents have to be submitted to the Office of International Affairs before February 24, 2014.

Please note that incomplete applications will not be considered.

### VI. Approval Procedures

Preliminary review will be conducted by the respective college of the applicant and then followed by a secondary review by the Scholarship Review Committee. Final approval will be made by the President.

VII. Scholarship Announcement

The scholarship application result will be announced on the Office of International Affairs website around late March.

VIII. Remittance

Payment procedures are handled by the Office of International Affairs. Stipend is paid on a monthly basis. The first stipend payment will be remitted to the student a month after the scholarship announcement.

Notes:

Students who have already been awarded a scholarship by the Taiwanese Government or who have been awarded with maximum awarding period are not eligible to file an application. In addition, ACEH and DIKTI scholarship recipients have to file their applications according to contract agreement.

## 2014 年春季國立東華大學外國學生獎學金申請簡章（第三版）

本簡章依照「國立東華大學外國學生獎學金辦法(2012.09 版本)」辦理。如有本簡章未詳細敘明部分，請參照該版本辦法。

### 一、 本版適用申請對象：

於 2013 年春季學期或之後入學之學生。

### 二、 申請日期：

2014 年 1 月 2 日（四）至 2014 年 2 月 24 日（一）

請先確認完成 2014 年春季學期註冊與繳費手續。

### 三、 獎學金種類

獎學金總受獎人數將依學校經費而定。

1. Type AA：免學雜費、免宿舍費與基本電費（不含寒、暑宿費用），另給予生活補助新台幣 30,000 元。
2. Type A：免學雜費，另給予生活補助新台幣 30,000 元。
3. Type B：免學雜費。
4. Type C：減免 50%學雜費。

### 四、 應備文件：

1. 國立東華大學外國學生獎學金申請書
2. 指導教授推薦信（需密封）。
3. 歷年成績單。或
4. 論文撰寫計畫（限撰寫博士或碩士論文期間前一學期無學業成績者）。

### 五、 提交申請：

請備齊所需資料，於申請期限內將完整申請文件送至國際事務處辦公室。若文件不齊不予通知補件。

### 六、 審核流程：

由申請者所屬學院進行書面初審，並由獎學金審查小組複審，再送交校長核定錄取名單。

### 七、 得獎公告與名額：

預計 2014 年 3 月底將最終錄取名單公告於國際事務處網站。給獎名額依據 2014 年預算經費核給一學期。

八、 獎學金撥付方式:

由國際事務處辦理撥帳手續，生活津貼每月撥付，給獎公告後一個月開始撥付。

備註：

已領有臺灣政府機構獎學金，或東華(NDHU)獎學金獲獎累計已滿者，不得提出申請，亦不給予獎項。此外，領有 ACEH 獎學金及 DIKTI 獎學金者，各依合約規定申請。